



Date:29/07/2022

التاريخ:2022/07/29

Circular No. (07) of 2022

تعميم رقم (07) لسنة 2022

Lifting of the ban imposed on Warm Seas Development and Trading Company L.L.C and Victoriam Ship Management L.L.C

إلغاء الحظر على شركة البحار الدافئة للتطوير والتجارة ذ.م.م. وشركة فيكتوريام لإدارة السفن ذ.م.م.

To :

إلى :

- Ports Authorities & Harbor Masters,
- Ship Owners / Ship Manager / Ship Agents
- Marine and Logistics Services Companies in UAE

- سلطات ونظار الموانئ
- ملاك ومشغلي وكلاء السفن
- شركات الخدمات البحرية و اللوجستية العاملة في الدولة

Pursuant to the Circular No. (04) of 2022, banning of the companies - Warm Seas Development and Trading Company L.L.C and Victoriam Ship Management Company L.L.C , and Circular No. (06) of 2022, termination of employment services with the marine inspector Eng. Mohamed Ashraff Mohamed Ameen, from the Port State Control Department of the UAE Federal Maritime Administration, This Maritime Administration has taken appropriate action by referring the individuals involved with the violation to the Public Prosecution and conducted maritime audit of the activities of the mentioned two companies. Basing on the audit, it has been verified that the companies have adopted strict measures to prevent the recurrence of such violations in future and has committed to follow the laws of the State, the Maritime Administration has decided the following:

عطفاً على التعميم رقم (4) لسنة 2022 بشأن حظر شركة البحار الدافئة للتطوير والتجارة ذ.م.م. وشركة فيكتوريام لإدارة السفن ذ.م.م، والتعميم رقم (6) لسنة 2022 بشأن إنهاء خدمات المفتش البحري / محمد أشرف محمد أمين بإدارة التفتيش البحري في وزارة الطاقة والبنية التحتية وبعد إحالة ملف الأشخاص المعنيين في إنتهاك التشريعات البحرية السارية في الدولة إلى النيابة العامة، وقيام الإدارة البحرية بإجراء تدقيق على الشركتين المذكورتين أعلاه والتأكد من إتخاذهما كافة الإجراءات اللازمة لمنع تكرار مثل هذه المخالفات مستقبلاً والتزام موظفيها بقوانين الدولة النافذة، فقد قررت الإدارة البحرية ما يلي:

- 1- Lifting of the ban imposed on **Warm Seas Development and Trading Company L.L.C** and **Victoriam Ship Management L.L.C** and allowing them to resume their maritime business operations in the country as of **01/08/2022**.
- 2- Lifting of the ban imposed on the ships as detailed below, allowing them to continue with operations in the waters and ports of the country, as of **01/08/2022**.

- 1- رفع الحظر عن شركة البحار الدافئة للتطوير والتجارة ذ.م.م، وشركة فيكتوريام لإدارة السفن ذ.م.م. والسماح لهما بممارسة النشاط البحري في الدولة وذلك إعتباراً من **2022/08/01**.
- 2- رفع الحظر عن السفن المذكورة أدناه والسماح لهم بممارسة عملياتهم داخل مياه وموانئ الدولة وذلك إعتباراً من **2022/08/01**.



1) Ship : **MAXIMUS**
Flag : **Panama**
IMO : **9387164**

(1) السفينة : ماكسيمس
العلم : بنما
الرقم الدولي : 9387164

2) Ship : **ATTICUS**
Flag : **Malta**
IMO : **9471173**

(2) السفينة : اتيكوس
العلم : مالطا
الرقم الدولي : 9471173

3) Ship : **AMELIA**
Flag : **Malta**
IMO : **9427263**

(3) السفينة : اميليا
العلم : مالطا
الرقم الدولي : 9427263

For further clarification please contact:
SHIPPING@moei.gov.ae

للإستفسار برجاء مخاطبة الوزارة على البريد الإلكتروني
SHIPPING@moei.gov.ae

